

RESPIRE SERVICES

*Supporting people with
intellectual disabilities to
live enriching lives
in our community*

Community Living North Bay is one
of the Host Agencies for
respiteservices.com.

The website provides families with
online access to respite information
and services within their local
community and across Ontario.



About Us

Respite care is a family support service that provides temporary relief from the physical and emotional demands involved in caring for a family member who has an intellectual disability.

Services Provided

- In-Home
 - Out-of-Home
 - Weekend Program is a:
Centre-based staff model designed to provide planned weekend relief to the parent/guardian. This option is a program of last resort. Care is provided in a five bedroom facility located in North Bay.
- There is no cost to families accessing the above options (child/youth).
- Families of adults accessing the Weekend Program are responsible to pay \$100.00 per weekend.



respiteservices.com

Mission

To provide quality services to citizens with an intellectual disability and their families. We are committed to our role in creating a supportive and accepting community.

Vision

We envision a community where all citizens thrive, are respected and valued.

Contact Us

Respite Services
214 Second Avenue West
North Bay, ON P1B 3K9
Telephone: 705-476-5117 ext. 0
Facsimile: 705-476-5211
www.communitylivingnorthbay.org
info@communitylivingnorthbay.org



***Everybody needs respite,
some need respite care.***

SERVICES DE RELÈVE

*Appuyer les personnes
ayant des déficiences
intellectuelles à vivre une
vie enrichissante au sein
de la communauté*

Intégration communautaire North Bay est
l'une des organisation hôte du site web :
respiteservices.com

Le site web offre aux familles accès en
ligne aux renseignements au sujet des
services de relève et les services
disponibles dans la communauté et la
province de l'Ontario.



À propos de nous

Le programme des Services de relève offre un appui familial et offre du répit aux exigences physiques et émotionnelles manifestées par les soins requis pour un membre de la famille ayant une déficience intellectuelle.

Services disponibles

- Relève à domicile
- Relève hors domicile
- Programme de fin de semaine est offert à un centre qui permet une fin de semaine planifier centrée sur la personne et un répit au parent/ personne responsable. Cette option est un programme de dernier recours seulement. Le centre est situé à North Bay et a cinq chambres à coucher.

Les familles des adultes qui utilisent le programme de fin de semaine sont responsables à payer 100 \$ par fin de semaine. Il n'y a aucuns frais pour les familles des enfants/ adolescents.



Mission

Offrir des services de qualité aux citoyens et citoyennes qui vivent avec une déficience intellectuelle ainsi qu'à leurs familles. Nous nous engageons à créer et à appuyer une communauté accueillante.

Vision

Nous entretenons la vision d'une communauté dans laquelle tous les citoyens et les citoyennes s'épanouissent, sont respecté(e) et valorisé(e)s

Contactez-nous

Programme Famille d'accueil
214 avenue Second ouest
North Bay, ON P1B 3K9
Téléphone: 705-476-5117 poste 0
Télécopieur: 705-476-5211
www.communitylivingnorthbay.org



*Tout le monde a besoin de répit,
certains nécessitent des soins de relève.*